
Vår ordförande reder ut begreppen 

Fakta om Skeppet, det uppsagda hyresavtalet och dess konsekvenser 
 

SKEPPETS LOKALER 
Med anledning av viss information och artiklar i Enköpingsposten om pensionärs-
föreningarnas lokaler, vill jag göra ett förtydligande efter sammanträde med 
kommunstyrelsens ordförande Carina Lund. 

Kommunen hyr Kalmarvägen 3 och deras avtal med fastighetsägaren går ut den 31 juli 2016. 

Varje hyresgäst av dessa lokaler har egna tecknade avtal med kommunen.  

Gårdsrådet (SPF Seniorerna, PRO och BFF) har idag ett hyresavtal med Håbo kommun som 
löper ett (1) år i taget med 10 månaders uppsägning och som nu gäller till minst 2016-07-
31. 

Enligt Carina Lund kommer Håbo kommun att försöka omförhandla sitt hyresavtal med 
fastighetsägaren till tre (3) år. 

Vi kan på så vis fortsätta vår verksamhet i nuvarande lokaler ett bra tag till. 

Vad vi däremot behöver göra är att 
starta en process för att finna 
alternativa lösningar. ”Skeppet 
sjunker, sakta men säkert”. 

För er information: Kommunstyrelsens 
protokoll från möte den 26 oktober 
2015 finns nu anslaget på Håbo 
kommuns hemsida.  Se § 173. 
 
 /Yvonne Lindström 
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